
Protokół Nr L

z  sesji  Rady  Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 17  września 2021 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.         

W sesji wzięło udział 16 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni:  Pani Beata Gajek – Dyl,  Pani Anna Karasińska, Pan Tomasz Klimek, Pan

Dominik Rożek, Pan Mirosław Bernyś.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi jednostek podległych Gminie, Sołtysi.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych.

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 sierpnia 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 405/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr

406/21.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 26.07.2021 r. do

18.08.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów

Leszek Kopeć, który zawnioskował o wprowadzeniu do porządku obrad:

-  projektu  uchwały  w sprawie  petycji  mieszkańców miasta  i  gminy Staszów dotyczącej

podjęcia  działań  zmierzających  do  zmiany  map  zagrożenia  powodziowego  i  rezygnacji

z  budowy polderów przeciwpowodziowych na  terenie  gminy Staszów, będących częścią
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sporządzanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie projektów aktualizacji

planów zarządzania ryzykiem powodziowym – projekt nr 407/21;

-  projektu  apelu  w sprawie  podjęcia  przez  Ministra  Infrastruktury  działań  mających  na

celu  zmianę  map  zagrożenia  powodziowego  i  rezygnację  z  budowy  polderów

przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów, będących częścią sporządzanych przez

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie projektów aktualizacji planów zarządzania

ryzykiem powodziowym – projekt nr 1/21.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz w pierwszej kolejności poddał

pod głosowanie wniosek o wprowadzenie projektu apelu nr 1/21, który został jednogłośnie przyjęty

(obecnych  było  15 radnych).  Następnie  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  wprowadzenie  do

porządku  projektu  uchwały  nr  407/21,  który został  jednogłośnie  przyjęty  (obecnych  było  15

radnych).

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków

(obecnych było 16 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 sierpnia 2021 r.

4. Podjęcie apelu w sprawie:

a) podjęcia przez Ministra Infrastruktury działań mających na celu zmianę map zagrożenia

powodziowego i rezygnację z budowy polderów przeciwpowodziowych na terenie gminy

Staszów, będących częścią sporządzanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody

Polskie  projektów aktualizacji  planów zarządzania ryzykiem powodziowym –  projekt  nr

1/21.

5.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 405/21,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr

406/21,

c) petycji mieszkańców miasta i gminy Staszów dotyczącej podjęcia działań zmierzających

do  zmiany  map  zagrożenia  powodziowego  i  rezygnacji  z  budowy  polderów

przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów, będących częścią sporządzanych przez

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie projektów aktualizacji planów zarządzania

ryzykiem powodziowym – projekt nr 407/21.

6.  Wolne wnioski i zapytania w tym:
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- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 26.07.2021 r. do

18.08.2021 r.

7. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie mieli  uwag do  protokołu nr XLIX z sesji z dnia 20 sierpnia 2021 roku i przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 16 radnych).

Ad. 4

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznał z projektem apelu w sprawie  podjęcia przez Ministra Infrastruktury działań mających na

celu  zmianę  map  zagrożenia  powodziowego  i  rezygnację  z  budowy  polderów

przeciwpowodziowych  na  terenie  gminy  Staszów,  będących  częścią  sporządzanych  przez

Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  projektów  aktualizacji  planów  zarządzania

ryzykiem powodziowym – projekt nr 1/21.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz poinformował,  iż  projekt  apelu  był

przedmiotem  obrad  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która

pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt. 

Radny  Tomasz  Otrębski wysunął  zapytanie  w  zakresie  przedstawienia  działań,  jakie  zostały

podjęte  od ostatniej  powodzi,  która wystąpiła  na naszym terenie dla wyeliminowania problemu

w przyszłości.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Tomasza

Otrębskiego  wniósł  o  potrzebę  zorganizowania  spotkania  z  przedstawicielami  Państwowego

Gospodarstwa  Wodnego  Wody  Polskie,  podczas  którego  będzie  możliwość  uzyskania  pełnych

informacji we wnioskowanym zakresie. Dodał, iż od ostatniej powodzi na terenie miasta Staszowa

zostały wykonane wały betonowe w rejonie osiedla Oględowska oraz udrożniono koryto części

rzeki Czarnej. 

Radny  Stanisław  Altenberg wyraził  opinię  o  możliwości  wykorzystania  zbiornika  wodnego

Chańcza  w zakresie  pełnienia  funkcji  przeciwpowodziowej  dla  naszego  terenu.  Dodał,  iż  jego

zdaniem nie ma uzasadnienia budowa polderów przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów

w  obecnie  zaproponowanej  lokalizacji.  Podzielił  opinię  o  potrzebie  organizacji  spotkania

z przedstawicielami Wód Polskich dla uzyskania argumentacji dot. projektów aktualizacji planów

zarządzania ryzykiem powodziowym.

Radny Mariusz Łazarz podzielił zdanie zorganizowania spotkania, o którym mowa powyżej.

Radny Piotr Kasperkiewicz podzielił opinię radnego Stanisława Altenberga dot. wykorzystania

zbiornika wodnego Chańcza w zakresie pełnienia funkcji przeciwpowodziowej dla naszego terenu.

Radny Wojciech Charyga stwierdził, iż rozmowy toczą się w zakresie utrzymania rzeki Czarnej

Staszowskiej, Desty, a zapomina się o stanie utrzymania rzeki Kacanki. Dodał, iż brak należytego

3



jej  utrzymania  powoduje  coraz  większe  szkody w gospodarstwach rolnych i  będzie  skutkować

wypłatą odszkodowań.

Radny Zdzisław Brzyszcz  zgłosił zastrzeżenia do powyższej dyskusji. Stwierdził, iż obecnie nie

realizujemy punktu porządku obrad dotyczącego wolnych wniosków, aby poruszać kwestie  dot.

utrzymania „jakiejś” Kacanki itp.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt apelu został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Apel Nr L/1/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 a

Pani  Renata Wiatrowska –  Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego  zapoznała z  projektem

uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta i  Gminy Staszów na lata

2021 – 2035 – projekt nr 405/21.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 14 radnych) podjęła

Uchwałę Nr L/407/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 b

Pani  Renata  Wiatrowska  przedstawiła  projekt uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 406/21.

Radny Hubert Gawłowicz odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu Miasta i Gminy Staszów

na  2021  rok  w  dziale  900  „gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska"  w  związku  ze

zwiększeniem  wydatków  na  zadanie  dot. zakupu koszy,  pojemników  na  odpady  komunalne

w ramach funduszu ochrony środowiska w kwocie 60 000,00 zł. Radny zapytał, czego dotyczy to

zwiększenie  oraz  wniósł  o  przedstawienie,  na  jaki  cel  zostaną  przeznaczone  powyższe  środki.

Następnie  odniósł  się  do  zwiększenia  wydatków  na  zadanie  dot.  remontu  odcinka  kanalizacji

deszczowej  ul.  Opatowska  oraz  ul.  Słowackiego  w  Staszowie  w  ramach  funduszu  ochrony

środowiska w kwocie 180 000,00 zł. i wniósł o informacje w tym zakresie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odnosząc  się  do  powyższych  zapytań

wyjaśnił, iż zgodnie z nazwą zadania w kwocie 60 000,00 zł zostało zaplanowane zakupienie koszy
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i  pojemników  na  odpady  komunalne,  które  zostaną  umiejscowione na  terenie  miasta  i  gminy

Staszów, zgodnie z  przyjętym harmonogramem.  W ramach  wydatków na zadanie  dot.  remontu

odcinka kanalizacji deszczowej ul. Opatowska poinformował, iż będzie realizowany dalszy odcinek

tj  od  ul.  Partyzantów  do  ul.  Wschodniej.  W zakresie zwiększenia  wydatków  na  zadanie  dot.

remontu odcinka  kanalizacji  deszczowej  ul.  Słowackiego  w  Staszowie  poinformował,  iż  na

przedmiotowej ulicy będzie dokonywana wymiana istniejących kratek na rynsztok. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 13 radnych) podjęła

Uchwałę Nr L/408/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 c

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznał z projektem uchwały w sprawie petycji mieszkańców miasta i gminy Staszów dotyczącej

podjęcia działań zmierzających do zmiany map zagrożenia powodziowego i rezygnacji z budowy

polderów przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów, będących częścią sporządzanych przez

Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  projektów  aktualizacji  planów  zarządzania

ryzykiem powodziowym – projekt nr 407/21.

Radny  Stanisław  Altenberg odniósł  się  do  tematyki  związanej  z  lokalizacją  polderów

przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów. Radny stwierdził,  iż obszar znajdujący się za

zlewnią od zapory w Chańczy do Staszowa nie powoduje żadnego zagrożenia na naszym terenie.

Dodał, iż jego zdaniem zagrożenie powinno likwidować się na obszarze, gdzie ono powstaje tj.

w zlewni rzeki Czarnej i  Łagowicy, na wysokości zapory z wykorzystaniem terenów zielonych

przed  Rakowem.  Tereny  te  stanowiłyby  polder  przeciwpowodziowy  i  ochronę  obszarów

znajdujących się za zaporą od napływu niepotrzebnej wody. Stwierdził, iż taki polder można więc

zlokalizować w miejscu, gdzie zagrożenie powstaje. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 14 radnych) podjęła

Uchwałę Nr L/408/2021

(w załączeniu do protokołu).

5



Ad. 6

W wolnych wnioskach i  zapytaniach radny Tomasz Otrębski zgłosił  kwestię  kompleksowego

remontu parkingów przy ul. H. Kołłątaja w Staszowie przy budynkach mieszkalnych 6, 8 i 10.

Ponadto  wniósł  o  wykonanie  kompleksowego  remontu  zatoki  parkingowej  wraz  z  likwidacją

dolnego chodnika oraz przeniesieniem oświetlenia ulicznego na górną część istniejącego chodnika

na ul. Komisji Edukacji Narodowej w Staszowie.

Radny Zdzisław Brzyszcz zgłosił potrzebę remontu mostka – przejścia przez kanał rzeki Czarnej

w miejscu przejścia z ul.  Nową w kierunku ul.  Łazienkowskiej i  ul.  Krakowskiej w Staszowie.

Ponadto wyraził opinię w kwestii zaniedbań ze strony Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody

Polskie  w zakresie  należytego utrzymania koryta  rzeki  Czarnej  Staszowskiej.  Zdaniem radnego

rzeka na wielu jej odcinkach jest zarośnięta i nienależycie utrzymywana.  

Radny Hubert  Gawłowicz poinformował,  iż  31.08.2021 r.  odbyło  się  wyjazdowe posiedzenie

Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  temacie  przygotowania

placówek  oświatowych  do  roku  szkolnego  2021/2022.  Wyjaśnił,  iż  podczas  dokonywanego

przeglądu obiektów w placówkach w Smerdynie, Koniemłotach oraz Przedszkolu nr 8 w Staszowie

można  było  zauważyć  problem  przeciekających  pokryć  dachowych  na  tych  obiektach.  Radny

zapytał  Burmistrza,  czy  zostały  podjęte  działania  naprawcze  w  poruszonym  zakresie.  Ponadto

zgłosił  problem  zawilgocenia  piwnic  w  budynku  Staszowskiego  Ośrodka  Kultury  oraz

przeciekającego  dachu  na  obiekcie  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  w  Staszowie,  z  uwagi  na

prowadzone prace modernizacyjne w tych budynkach.  Następnie odniósł  się  do kwestii  jakości

wody pitnej na terenie Staszowa. Poinformował, iż mieszkańcy zgłaszają zastrzeżenia w zakresie jej

koloru. Zapytał również, czy znana jest przyczyna skażenia wody, jaka miała miejsce w ostatnich

miesiącach. Ponadto wniósł o przedstawienie działań,  jakie zostały podjęte dla wyeliminowania

takiego zdarzenia w przyszłości. Zapytał, czy jesteśmy przygotowani w razie wystąpienia kolejnej

takiej sytuacji. Następnie odniósł się do kwestii warunkowego dopuszczenia wodociągu Staszów do

użytkowania. Radny zapytał,  czy warunkowość została zniesiona i czy woda jest czysta i wolna od

zanieczyszczeń  metalami.  Ponadto  zapytał  o  planowany  do  końca  roku  względem  lokalizacji

remontów chodników.

Radny Jacek Maruszewski poruszył kwestię dowozu dzieci do szkół, z uwagi na świadczenie tych

usług przez firmę zewnętrzną. Zapytał więc, czy spółka PKS, którą zdaniem radnego dosyć często

finansujemy brała udział w przetargu na dowozy i jak to się stało, iż firma z zewnątrz świadczy te

usługi, a nie nasza spółka. 

Radny Tomasz Otrębski  zapytał obecnego na sesji Prezesa Zarządy PGKiM Stanisława Batóga,

czy  mieszkańcy  interweniowali  w  zakresie  rekompensaty  z   tytułu  utrudnień  z  korzystania

z zanieczyszczonej  wody.  Następnie odniósł  się do kwestii  parkowania autobusów dowożących
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uczniów do szkoły nr 1 w Staszowie na ul. Południowej. Radny stwierdził, iż pojazdy te parkują

w sposób nieprawidłowy. Zapytał, czy rozważana jest możliwość innej lokalizacji parkowania tych

pojazdów dla wyeliminowania zagrożenia bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 

Radny Wojciech Charyga nawiązał  do swojej  wcześniejszej wypowiedzi.  Radny stwierdził,  iż

przedstawił on problem rzeki Kacanki i rozlewania się jej wód w punkcie podczas prowadzenia

dyskusji  w  zakresie  polderów  przeciwpowodziowych.  Dodał,  iż  jeżeli  nie  zrobił  tego  w

odpowiednim momencie,  to przeprasza,  jednak uważa,  iż Kacanka to nie jest  „jakaś” Kacanka,

mieszkańcy to nie są jacyś mieszkańcy, którzy mieszkają wzdłuż ‘jakieś” Kacanki tylko należy się

im również szacunek i wysłuchanie ich problemu. Dodał, że jeżeli ktoś uważa, że to są „jacyś”

mieszkańcy i „jakaś” Kacanka to jego zdaniem nie na tej sali powinien się znajdować. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz zwrócił  się  do  Prezesa

Zarządu  PGKiM  o  przedstawienie  informacji  w  zakresie  przydatności  wody  do  spożycia  pod

względem  bakteriologicznym  i  technicznym.  Zapytał,  jakie  działania  planuje  bądź  realizuje

przedsiębiorstwo  w  sprawie  polepszenia  tej  sytuacji  i  wyeliminowania  takich  zdarzeń

w  przyszłości.  Ponadto  poruszył  temat  związany  z  funkcjonowaniem  cmentarza  komunalnego

w Staszowie i zapytał, czy spółka PGKiM planuje wybudowanie alejek w nowo powstałych ciągach

nagrobków  z uwagi  na utrudnienia  z  tym związane dla poruszania się osób niepełnosprawnych

i niedołężnych. 

Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Sp. z o. o.

w Staszowie Stanisław Batóg na  wstępie  oinformował, iż na dzień dzisiejszy przedsiębiorstwo

zakupiło  12  certyfikowanych  zbiorników  o  pojemności  1000  litrów  każdy,  które  można

wykorzystać  dla  dostarczenia  wody  mieszkańcom.  Dodał,  iż  zostało  zakupione  urządzenie  do

mierzenia  poziomu chloru,  ponieważ  od tamtego momentu  woda jest  chlorowana  na  poziomie

wyższym  niż  to  miało  wcześniej  miejsce.  Nadmienił,  iż  na  polecenie  Burmistrza  mają

w opracowaniu mapę sieci wodociągowej na terenie gminy z możliwością sprawdzenia, z którego

ujęcia dane domostwo korzysta.  Przedstawił lokalizację  posiadanych ujęć wody tj.  ujęcie  wody

w Radzikowie, z którego korzysta południowa i zachodnia część gminy i mieszkańcy Staszowa,

ujęcie w Woli Osowej, z którego korzystają mieszkańcy dwóch wsi tj. Woli Osowej i Jasienia oraz

ujęcie w Sztombergach, z którego korzysta północno – wschodnia części gminy, z uwzględnieniem

części mieszkańców korzystających z wody z Bogorii i Spółki Propol, będącej własnością gminy

Połaniec.  Przypomniał,  iż  wcześniejszy  problem  ujęcia  w  Sztombergach  związany  z  ilością

dostępnej  wody  został  wyeliminowany  poprzez  postawienie  dodatkowego  zbiornika.  Ponadto

poinformował,  iż  oprócz  badania  wody  wykonywanego  przez  Sanepid,  spółka  PGKiM  od

wystąpienia problemu skażenia wody wykonuje badania wody na własny koszt raz w tygodniu.

Decyzja ta jest obowiązująca do 31 grudnia 2022 roku. Dodał, iż w tym czasie zobowiązali się
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i  będą czynić działania  w tym kierunku,  aby wybudować stację  uzdatniania  wody oraz zostały

podjęte działania związane z dążeniem do renowacji eksploatowanych studni. Stwierdził, iż przez

wszystkich  muszą  zostać  podjęte  działania  zmierzające  do  tego,  aby  w  terminie  najszybszym

z możliwych wybudować sieć kanalizacyjną w rejonie ujęcia wody na Radzikowie. Przypomniał, iż

woda skażona była wówczas bakterią paciorkowcem kałowym, w związku z czym w tym rejonie

miasta należy wzmóc kontrole związane ze sprawdzeniem kwestii utylizacji ścieków ze zbiorników

bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków. Dodał, iż w ostatnim czasie pojawiło się

skażenie wody paciorkowcem kałowym na terenie gminy Rytwiany i Szydłów, co jego zdaniem jest

wynikiem masowego powstawania przydomowych oczyszczalni ścieków bez badań geologicznych

dotyczących przesiąkliwości gruntu i prawidłowej obsługi oczyszczalni przez właścicieli. Ponadto

dodał, iż część mieszkańców północo-wschodniej części gminy, gdzie budowana była w ostatnim

czasie  sieć kanalizacyjna,  pomimo deklaracji  przyłączenia do chwili  obecnej  tego nie  uczyniła.

Stwierdził, iż również w tym zakresie należy podjąć działania, aby jak największą liczbę domostw

skanalizować. 

Radny Mariusz Łazarz poruszył kwestię rekompensaty za okres, kiedy z kranów płynęła brudna

woda, a co miało miejsce już parę dni wcześniej przed wystąpieniem skażenia wody. Wyjaśnił, iż

z powyższego powodu mieszkańcy dla skorzystania z wody musieli upuszczać jej dodatkowe litry.

Zapytał, czy z tego tytułu wpływały do spółki podania mieszkańców o zastosowanie rekompensaty

i czy w dalszym ciągu można przedłożyć takie podanie.

Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Sp. z o. o.

w Staszowie Stanisław Batóg na powyższe zapytanie radnego Mariusza Łazarza odpowiedział, iż

mieszkańcy nie zwracali się do Spółki w poruszonej kwestii.  Dodał, iż wszelkie uwagi, pytania

związane  z  jakością  wody  mieszkańcy  powinni  zgłaszać  bezpośrednio  do  Spółki,  celem

rozwiązania zaistniałego problemu. Wyjaśnił przyczyny pojawiania się co jakiś czas brudnej wody,

która ma miejsce po wykonywanych pracach związanych z czyszczeniem sieci.  

Poinformował również, iż nie zostało ustalone miejsce ówczesnego skażenia wody.

Radny Piotr Kasperkiewicz uważa, iż należy zamknąć dyskusję w powyższym zakresie z uwagi

na opanowanie problemu i niepotrzebne wprowadzania zamieszania wśród mieszkańców w zakresie

jakości dostarczanej wody, która jest dobra. 

Radny  Stanisław  Altenberg zapytał,  czy  badana  była  woda  z  rzeki  Czarnej  pod  względem

zawartości bakterii coli z uwagi na ujęcia wody w rejonie Trzeciego Upustu.

Na powyższe Pan Stanisław Batóg odpowiedział, iż nie była badana woda z rzeki Czarnej w tym

kierunku. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  podziękował  Prezesowi

Zarządu PGKiM za wyjaśnienia i udzielił głosu Burmistrzowi Miasta i Gminy Staszów.
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Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć w pierwszej kolejności odniósł się do

zapytania radnego Tomasza Otrębskiego  w zakresie kompleksowego remontu parkingów przy

budynkach nr 6, 8 i 10 ul. Kołłątaja w Staszowie i przebudowy ul. Komisji Edukacji Narodowej

w Staszowie. Odpowiedział, iż na obecną chwilę ich realizacja nie jest możliwa z uwagi na brak

wystarczających  środków  w  budżecie.  Dodał,  iż  corocznie  wykonywane  są  drobne  remonty

nawierzchni  parkingowych,  zgodnie  z  przyjętym  harmonogramem  potrzeb  w  tym  zakresie.

W kwestii poruszonej przez radnego Zdzisława Brzyszcza dot. remontu mostka – przejścia przez

kanał  rzeki  Czarnej  w  miejscu  przejścia  z  ul.  Nową  w  kierunku  ul.  Łazienkowskiej  i  ul.

Krakowskiej w Staszowie wyjaśnił, iż w tym rejonie kanału rzeki Czarnej planowana jest budowa

murów oporowych, zgodnie z zamierzeniami Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.

Stwierdził,  iż  w związku  z  tym,  w  obecnym czasie  w  zaistniałej  sytuacji  nie  ma  podstaw do

wydatkowania środków publicznych. W zakresie  problemu zgłoszonego przez radnego Huberta

Gawłowicza dotyczącego przeciekających pokryć dachowych na obiektach oświatowych wyjaśnił,

iż dyrektorzy tych placówek nie zgłaszali takiego problemu w związku ze zbliżającym się rokiem

szkolnym.  Dodał,  iż  wobec  dyrektorów  tych  placówek  zostaną  wyciągnięte  konsekwencje  ze

względu na nieprzekazywanie informacji organowi prowadzącemu. 

W  zakresie  problemu  zawilgocenia  piwnic  budynku  Staszowskiego  Ośrodka  Kultury  oraz

przeciekającego dachu na obiekcie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Staszowie wyjaśnił, iż w miarę

możliwości  zostaną  podjęte  możliwe  działania.   W  zakresie  zapytania  radnego  Jacka

Maruszewskiego dotyczącego dowozu dzieci do szkół przez firmę zewnętrzną, nie zaś spółkę PKS

wyjaśnił,  iż  zadanie  było  realizowane  w  ramach  przetargu  nieograniczonego.  Wyłoniony

wykonawca złożył więc najniższą ofertę, w związku z czym będzie świadczył usługi.  

W  zakresie parkowania autobusów na ul. Południowej w Staszowie wyjaśnił,  iż zostały podjęte

działania  w  celu  pozyskania  środków  zewnętrznych na  przebudowę  ulicy  wraz  ze  zmianą

organizacji  ruchu  dla  wyeliminowania  m.  in.  problemu  poruszonego przez  radnego  Tomasza

Otrębskiego.

Na zakończenie przedstawił informację z działalności za okres od 26.07.2021 r. do 18.08.2021 r.

(w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz poinformował o pismach,

które od ostatniej sesji wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj.:

- petycja mieszkańców miasta i gminy Staszów z dnia 27.08.2021 r. w sprawie podjęcia

działań zmierzających do zmiany map zagrożenia powodziowego i  rezygnacji  z budowy

polderów przeciwpowodziowych na terenie gminy Staszów;

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów o przebiegu wykonania budżetu Miasta

i  Gminy  Staszów  za  I  półrocze  2021  roku  wraz  z  Informacją  o  kształtowaniu  się

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  oraz  Informacją  o  przebiegu  wykonania  planu
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finansowego  Staszowskiego  Ośrodka  Kultury,  Biblioteki  Publicznej  Miasta  i  Gminy

Staszów oraz Miejsko – Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej

w Staszowie;

- pismo mieszkańca Staszowa dotyczące wywozu ziemi do Parku Miejskiego im. A. Bienia

w Staszowie;

- pismo Zarządu Osiedla nr 6 w Staszowie kierujące wnioski do budżetu miasta i gminy

Staszów na 2022 rok.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 8

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 12:00 do godz: 15:05.

Przewodniczący

Protokolant: Rady Miejskiej w Staszowie

  ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Aldona Janicka
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